
  

  Zulte, 27 november 2019. 
 

BIJEENROEPING VAN DE GEMEENTERAAD 

De Voorzitter van de Gemeenteraad van de gemeente 
Zulte nodigt de Raad uit te vergaderen in zitting van 26 
november 2019 in het Gemeentehuis, Centrumstraat 
8 te 19.30 uur. 

 
 
BIJKOMENDE AGENDA  
 
OPENBAAR 
EXTR A 
ALLER LEI 

 
1. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID PIETER VERHALLE I.V.M. 

TOESTAND INBRAKEN 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
De laatste weken vonden er in Zulte enkele inbraken of pogingen tot inbraak 
plaats. Uit statistieken blijkt dat er in onze politiezone een piek is in de periode 
oktober-december. De voorbije jaren groeide het aantal BIN's naar 9. 

  
 Voorstel tot besluit:  

Kan de gemeenteraad ingelicht worden over deze problematiek. Zijn er meer 
inbraken in onze gemeente dan voorgaande jaren?  
Er zijn 9 BIN's die gebouwd zijn op geëngageerde burgers, in hoeverre renderen 
deze netwerken, hoe evalueert u deze?  

 
 
2. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID SALLY COSIJNS I.V.M. 

STIJGEND AANTAL INBRAAKPOGINGEN 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Met de donkere weken voor de deur merken we dat de laatste maand er heel wat 
klachten binnenkomen over inbraken en inbraakpogingen in 
woningen,  bestelwagens, overval in Smatch… 
 

 Voorstel tot besluit:  
Hoe pakken we deze onveilige situatie aan? 

 
 
3. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID DELPHINE 

VANDENBOSSCHE I.V.M. HERBRUIKBARE BEKERS 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
De Vlaamse regering verbiedt vanaf 1 januari wegwerpbekers, petflessen en 
blikjes op evenementen. Op de gemeenteraad van 25 juni 2019 werd dit 
aangebracht door Pieter, Natasja, Fauve en mezelf. Toen werd besloten om na te 
gaan wat de gemeente kan doen om het gebruik van herbruikbare bekers te 
stimuleren op evenementen binnen de drie deelgemeenten. 



  

Momenteel zijn er 3 grote uitleenpunten, in Deinze, Eeklo en Merelbeke. Hoe gaat 
de gemeente verder in op dit belangrijke thema? 

  
 Voorstel tot besluit:  

We vroegen ons af hoever de gemeente staat met dit thema, is er al onderzoek 
gedaan naar de mogelijkheden?  
Zijn hier al beslissingen in genomen hoe we de (kleinere) Zultse evenementen 
hierin kunnen steunen? 

 
 
4. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID CATHERINE DE SMET 

I.V.M. VERKEERSVEILIGHEID AAN HET KRUISPUNT GROTE STEENWEG - 
CENTRUMSTRAAT EN HERINRICHTING N43 

 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Naar aanleiding van verschillende ongevallen de afgelopen weken aan het kruispunt 
Grote Steenweg- Centrumstraat stel ik me vragen bij de verkeersveiligheid . 
Hierbij heb ik bedenkingen bij de werking van de verkeerslichten. Het valt toch op 
dat hier téveel ongevallen gebeuren die m.i. niet enkel  te wijten zijn aan de 
autobestuurders of weggebruikers zelf. 
De verkeerslichten zijn al eens bijgesteld om een vlotte doorvloei van het verkeer 
te waarborgen wat inderdaad positief is. Toch blijkt dit niet voldoende gezien men 
ervaart dat er op veel te korte tijd zoveel ongevallen gebeuren.  Het is een feit dat 
aan de beide verkeerslichten het voor de ene rijrichting langer groen is dan voor de 
andere richting. Misschien is dit voor vele weggebruikers misleidend. 
Eveneens wens ik te vragen wat de stand van zaken is van de geplande 
herinrichtingswerken van de N 43 ? 

  
 Voorstel tot besluit:  

Ten eerste:  Om tegemoet te komen aan het huidige probleem aan het kruispunt 
Centrumstraat- Grote Steenweg , vraag ik de verkeerslichten nogmaals te laten 
hercontroleren en beter af te stemmen. De nodige actie te ondernemen om de 
weggebruikers attent te maken op de verschillende doorgangssnelheden. 
Ten tweede: Druk uitoefenen om de geplande herinrichtingswerken van de N43 
versneld uit te voeren. 

 
 
5. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLEDEN MARC NACHTERGAELE 

EN SALLY COSIJNS I.V.M. AED-TOESTELLEN OP ONS GRONDGEBIED 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Op de gemeenteraad in november 2018 kwam de vraag van raadslid Pieter Verhalle 
om te investeren in bijkomende AED toestellen. Er werden bijkomende toestellen 
aangekocht maar helaas moeten we vaststellen dat bepaalde clubs: KME Machelen, 
complex in de Kastanjelaan uit de boot vallen. 
Als er een probleem zich voordoet moet het toestel aan de Guldepoort of aan de 
sporthal afgehaald worden met het gevolg dat hier héél wat tijd kan verloren gaan. 

  
 Voorstel tot besluit:  

Vraag tot herbekijken locaties AED. 
 
 



  

6. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID HENK HEYERICK I.V.M. 
BUITENSCHOOLSE KINDEROPVANG 

 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
We stellen vast dat geregeld ouders het gebruik van de buitenschoolse 
kinderopvang geweigerd worden. Zo worden moeders die in bevallingsverlof zijn en 
hun kinderen die reeds naar school gaan geweigerd wanneer ze hun kinderen na 
school in de buitenschoolse opvang wensen te laten blijven. 

  
 Voorstel tot besluit:  

Hoewel het reglement diverse prioriteitenregels bevat die dit gebruik regelt, stellen 
wij voor om enerzijds het aanbod van buitenschoolse opvang uit te breiden, zodat 
mensen het gebruik in deze situaties niet meer kunnen geweigerd worden. 
Bovendien stellen we voor om het reglement van de buitenschoolse kinderopvang 
in die zin ook aan te passen.    

 
 
7. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID MARC DEVLIEGER I.V.M. 

AGRESSIE OP HET CONTAINERPARK 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Uit de actualiteit (VVSG) blijkt dat er toenemende agressie is op de 
containerparken. 
Hoe is de toestand in Zulte?  Worden incidenten gemeld en welke preventieve 
acties zijn hier voor ondernomen? 

  
 Voorstel tot besluit:  

In kaart brengen van eventuele incidenten en opleiding personeel. 
 
 
8. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID LIEVEN LIPPENS I.V.M. 

VERPLAATSEN VERLICHTINGSPAAL 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
De verlichtingspaal t.h.v. de Waalstraat 170 werd in een 2 jaar tijd reeds 8 maal 
omver gereden. Lijkt het niet zinvol deze te verplaatsen naar de overkant van de 
weg? 

  
 Voorstel tot besluit:  

Vraag om de verlichtingspaal te verplaatsen naar de overkant van de straat. 
 
 
9. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID NATASJA DE VOS I.V.M. 

DE INRICHTING VAN EEN NATUURBEGRAAFPLAATS 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Steeds meer mensen hebben de wens om na hun dood op een duurzame manier 
begraven te worden. Om aan die vraag tegemoet te komen, is het in Vlaanderen 
sinds kort mogelijk om een natuurbegraafplaats in te richten. Een 



  

natuurbegraafplaats is een plaats op openbaar domein, zoals een bos, waar as mag 
uitgestrooid worden of de biologisch afbreekbare asurne mag begraven worden. Het 
inrichten van een natuurbegraafplaats geeft mensen dus de mogelijkheid om, naast 
de klassieke begraving en crematie, te kiezen voor een laatste rustplaats in de vrije 
natuur.  

  
 Voorstel tot besluit:  

Mijn voorstel is dus om te onderzoeken of de inrichting van een 
natuurbegraafplaats in onze gemeente mogelijk is. Dit rekening houdend met de 
verschillende voorwaarden naar natuurbeheer en toegankelijkheid toe.  


